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GSSI 2022-23 International Real Estate Review Best 

Paper Awards 

To promote research in real estate and show appreciation for the authors who submit 

articles to the International Real Estate Review (IRER), the Global Social Science 

Institute (GSSI) has established the GSSI Best Paper Awards for papers published in 

IRER since the end of 2018. Four best papers will be selected from the papers 

published from Issue 1 of Volume 25 (2022) to Issue 4 of Volume 26 (2023) for the 

following GSSI 2022-23 Best Paper Awards: 

• 1 Gold Award: USD 10,000, 

• 1 Silver Award: USD 5,000, and 

• 2 Bronze Awards: USD 2,500 each. 
 

The GSSI 2022-23 Best Paper Awards will be evaluated by the IRER editorial board 

members and determined by Editors on the papers published in the above issues of the 

International Real Estate Review. Papers affiliated by the Editors and Co-Editors of 

IRER shall not be eligible for award consideration. The prize awards will be 

announced at the 2024 AsRES Annual Conference. 

 

Established in 1998, IRER has published four issues yearly since 2015. IRER has been 

indexed by ABDC, ESCI, EBSCO, Emerging Sources Citation Index (ESCI), Scopus, 

and RePEc. It has also been registered with CrossRef since 2020. Each paper is now 

assigned a unique DOI.  

 

GSSI, a U.S.-based non-profit organization and the publisher of the IRER, is organized 

and operated for educational and charitable purposes. Its objectives are (1) to promote 

and conduct education and encourage research that applies academic theory and 

empirical analyses in real estate, housing finance, urban economics, and allied areas, 

(2) to provide financial support to students pursuing a graduate degree in the social 

sciences, and (3) to assist, maintain, and endow the study and research in real estate and 

allied areas. 

 

Please submit manuscripts electronically via the link 

https://www.gssinst.org/irer/submission/.  
 

For more information, please browse: https://ireus.nus.edu.sg/irer-main-page/  

 

Best regards, 

 

 

 

          

Tien Foo Sing     Ko Wang 
Editors       Editors 

National University of Singapore   Johns Hopkins University 
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GSSI 2022-23 国际不动产评论最佳论文奖 

GSSI 2022-23 International Real Estate Review Best Paper Awards 

为促进房地产领域的相关研究、鼓励作者将优秀研究成果提交《国际不动产评论》

（International Real Estate Review, IRER）发表，安富社会科学书院(Global 

Social Science Institute, GSSI) 自 2018 年年底开始设立“GSSI 最佳论文奖”。

“GSSI 2022-23 年最佳论文奖”将从刊登在《国际不动产评论》2022 年 25 集 第 1 期 

至 2023 年 26 集第 4 期，全部 8 期期刊的论文中，选出四篇得奖作品。 

• 金奖1篇：奖金10,000美元， 

• 银奖1篇：奖金5,000美元，以及 

• 铜奖2篇：奖金各2,500美元。 

 

 “GSSI 2022-23 年最佳论文奖”由期刊主编和编委会成员，从上述 8 期期刊中，经严

谨的评估和筛选后产生。期刊主编撰写的文章不参加评选。颁奖仪式将在 2024 年亚洲

房地产学会年会上举行。 

 

《国际不动产评论》于 1998 年创办，自 2015 年开始，每年出版四期。期刊从 2018 年

开始被文献与索引数据库， 包括 ABDC, ESCI, EBSCO, Emerging Sources Citation 

Index (ESCI), Scopus 和 RePEc, 等所收录。自 2020 年起，每篇文章也注册了

Crossref 的个别 DOI。 

 

GSSI 是一家位于美国的非营利组织，也是《国际不动产评论》的出版机构，专注于教

育及慈善事业。其创立宗旨是促进教育事业，鼓励房地产，住房金融，区域经济，及

相关领域的学术理论与分析技术研究；为攻读社会科学学位的研究生提供经济援助；

支持并资助房地产及相关领域的研究。 

 

请将您的稿件通过网址 https://www.gssinst.org/irer/submission/提交。 

欲知更多详情，请浏览: https://ireus.nus.edu.sg/irer-main-page/。  
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程天富       王诃  
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